
Jindřich Kulhavý: K HODNĚ HORKÝM
TÉMATŮM
- CZ24 News | 24. března 2023

ČESKO: Na povrch vyplouvají doslova šílenosti. Jurečkův pokus uplatit ředitele Úřadu práce
Najmona při vyhazování z funkce je unikátní ukázkou zvrácenosti Pětikoalice. Zároveň
pořízená nahrávka napovídá, že Najmon tušil nějaký podraz a připravil se. Může se to zdát
být nemorální, nicméně to jasně ukazuje, kam jsme se dopracovali. Ostatně, právě mobilní
telefony jsou Jidášův dar, protože jejich schopnost odposlouchávat Vás kdekoliv, kdykoliv a
neustále je šílená, a nejen policisté Vás tak mají pořád pod úplným dohledem. Občas se to
,,mírotvorcům““ vrátí a odnese to některý z nich. V řadě firem a úřadů včetně státních se
stalo zvykem, že se povinně telefony odkládají před vstupem do jednacích prostor. Tento
zvyk se prohlubuje.

  Jurečka naprosto dokonale zapadá do současné politické elity. Grázl bez svědomí, morálky a
překračující jakékoliv myslitelné zákony. Je nepředstavitelné, aby nadále setrval ve své funkci
ministra práce. Jenže…to bychom museli žít v normální době. Kdysi nebylo nic křišťálově čistší než
Standova půjčka na byt od příbuzného. Tenkrát to Grossovi zlomilo vaz, odešel z politiky. Sice se pak
ukázalo, že byl vcelku movitý a nic se mu ze strany zákona nestalo, ale boží mlýny občas melou a
jeho semlely velmi rychle. To se o řadě jiných politických lumpů říct nedá a takový Topolánek má i
nyní tendence nám předávat svá moudra, přestože to byl právě on, kdo způsobil dlouhodobě vysoké
ceny plynu a energií. Strategie odběru přes burzy, a nikoliv od přímých dodavatelů, z nás dělá blbce
v oblasti nákupu těchto komodit doteď. Kdyby existovala hmotná zodpovědnost politiků, Ruzyň by
kapacitně nestačila, byť by tam byli pouze politici.

Zpět k Jurečkovi. Je evidentní, že český stát má problémy s rozpočtem. Stejně jisté je, že Ukrajinci
mají u nás nadstandardní podmínky, čehož jich plno z řad ,,uprchlíků“ využívá. Nehovoříme o těch,
kteří tu pár let pracují a o žádnou podporu nežádají. Je tu však dost dalších, kteří nás doslova vyžírají
a využívají záměrného pomatení vlády. Jurečka, ač původem zemědělec, byl jmenován z jistě
praktického důvodu ministrem sociálních věcí a práce. Pravděpodobně za to může jeho loajálnost
spojená s devastací české ekonomiky. Právě přes jeho ministerstvo odtéká mnoho peněz k příchozím
z Ukrajiny, zároveň se zasloužil o přiškrcení valorizace důchodů. Zaměstnanci Úřadů práce jsou
přímými svědky toho, co se děje kolem žlutomodrých imigrantů a zároveň vnímají zločiny páchané na
našich potřebných spoluobčanech. Namátkou jmenujme nepřidělování invalidních důchodů skutečně
nemocným či postiženým Čechům, Moravanům a Slezanům, rozdílný přístup při vyřizování různých
žádostí Ukrajinců a občanů České republiky implantovaný přímo z ministerstva, zvýhodňování
nechtěných cizinců při určování výše sociálních dávek a kontrole jejich oprávněnosti. A nyní Jurečka
nabízí řediteli Úřadu práce zlatý padák, když sám odejde. Proč, o tom lze mít vcelku jasno. Prostě ho
chce nahradit svým bílým koněm. To je přeci šílené.

Nejen vláda předvádí zajímavé kousky. Vynechme to, že Rakušan zatlouká hřebíček do rakve, v níž
se nachází Česká pošta. Její situace je dlouhodobě nedobrá, ovšem Rakušanovi se podařilo nevídané
a na trh bude vpuštěna ukrajinská konkurence. Dalším střípkem arogance byla tisková konference
Pekarové, na níž se tato odbornice přes mobilní telefony podivila nad telefonem značky Samsung,
který byl připraven nahrávat její myšlenky sdílené novinářům, a zeptala se majitele, jak to, že nemá
na iphone. V tu chvíli se zachovala jako čistokrevná namyšlená stračena. Stejně lze nazvat atomovou
bábu Drábovou. Tato odbornice na jadernou energetiku a řiťolezkyně posledních měsíců prohlásila,
že náboje s ochuzeným uranem slíbené Brity Zelenskému jsou de facto neškodné. Přitom jsou velmi
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účinné při nasazení v boji mezi obrněnými vozidly a tanky. Z míst jejich minulého použití jsou
informace o pozdějších narozeních postižených dětí s deformovanými těly. Uran je radioaktivní a
Drábová by to mohla vědět. Další perlou je chování nedotknutelné liberální hlásné trouby a ikony ČT
Jakuba železného při zastavení policisty. Video bylo k vidění všude a o morálnosti chování redaktora
si každý mohl udělat představu sám. A to má být člověk, který nám hlásá jedinou možnou pravdu?

Poslední tři skutečnosti jsou též zarážející. Petr Kolář, hlavní strůjce ,,úspěchu“ Petra Pavla v cestě
na Hrad, je jedním ze skutečných majitelů významné české zbrojovky. Má tedy blízko k dodávkám
zbraní na Ukrajinu a jednoznačný zájem na tom, aby se válčilo co nejdéle. Zároveň zůstal jako
poradce Petra Pavla, což nás o snaze o mír nijak nepřesvědčuje. Válkychtivý generál se zbrojířem
v zádech je pekelná kombinace. No a stejně agresivní je záložák Zdechovský, který nedávno podpořil
strůjce lynče na dalšího prapodivného proukrajinského populizátora Bulíře. Jen se chlapci rozcházeli
v názorech, Bulíř možná trochu procitnul a Zdechovský zadal podnět k ataku v místě, kde se Bulíř při
své protiruské misi nacházel. Nakonec zbývá ještě výrok prezidenta Svazu obchodů a cestovního
ruchu Tomáše Prouzy. Ten se vyjádřil ve smyslu toho, že nadnárodní řetězce na krizi nevydělávají a
stále ještě nenarazily na cenový strop, a tak jsou u nás ještě potraviny vcelku levné. Byl ten člověk
v poslední době v obchodu? Viděl reportáž na TV Nova, kde ukázali obrovské rozdíly v cenách
potravin mezi jednotlivými obchody, které dokazují, že někde prostě při tvorbě svých cen ztratili
jakékoliv zábrany? Jak vidíte, současnost je prostě strašidelná. Je s podivem, že to tu ještě nevypadá
jako ve Francii.  Necháme si stále šlapat po hlavách?
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